

EBREJU

KULTŪRAS FESTIVĀLS

שנת תשס"ז

Biļetes Biļešu paradīzes kasēs, tālr.67270827

שנת תשס"ז

Pirmizrāde



26.augusts, 19:00, Latvijas Nacionālā opera

Ebreju liturģiskas un tautas mūzikas koncerts „5771”

Spilgts šo ebreju kultūras svētku akords būs lielais svinīgais koncerts, kas veltīts jaunajam 5771. gadam pēc ebreju kalendāra. Uz Latvijas Nacionālās operas skatuves šai vakarā būs izcilais mūsdienu kantors Džozefs Malovani (ASV), kantors Kolins Šahats (Izraēla), slavenais koris „Hasīdu kapela” no Maskavas, kora „Balsis” vīru grupa (Rīga), jaunie kantori no Izraēlas un Liepājas simfoniskā orķestris. Tā būs neaizmirstama pirmizrāde!

26 августа, 19:00, Латвийская Национальная опера, концерт «5771»

Ярким аккордом настоящего праздника еврейской культуры станет большой торжественный концерт, посвященный новому, 5771-му году по еврейскому календарю. На сцене Латвийской Национальной оперы будут в этот вечер выдающийся кантор современности Джозеф Маловани (США), кантор Колин Шахат (Израиль) и молодые канторы из Израиля, знаменитый хор «Хасидская капелла» из Москвы, мужская группа хора «Балсис» (Рига) и Лиепайский симфонический оркестр. Это будет незабываемая премьера!





**August 26th, 19:00,
Latvian National Opera House,
concert „5771”**

This will be a Jewish cultural gala, a festive concert held at the Latvian National Opera House in honour of the Jewish New Year 5771. Performers will include distinguished contemporary cantor Joseph Malovany from the USA, Israeli cantor Colin Shachat and young cantors from Israel, the famous „Hassidic Capella” from Moscow, the men's choral group „Balsis” („Voices”) from Riga, and the Liepaja symphony orchestra. Together, orchestra and singers will perform an extensive selection of classical, liturgical and folk music. This promises to be a memorable premiere performance!



Rīgas Geto



MUZEJS

21.septēbris, Rīgas geto muzejs

(Maskavas iela 14a)

21.septembrī Rīgā, Maskavas ielā 14a (Turģeneva un Krasta stūris) tiks atklāta Rīgas geto muzeja pirmā kārtā.

21 сентября, Музей Рижского гетто (ул. Маскавас 14а)

21 сентября в Риге по адресу Маскавас 14а (угол Турģенева и Краста) откроется первая очередь Музея Рижского гетто.

September 21st, Riga Ghetto Museum (Maskavas street 14a)

On September 21st, at Maskavas street 14a in Riga (between Turģeneva and Krasta streets), the first stage of the Riga Ghetto Museum will be unveiled.

Biedrība „Rīga geto muzejs”, Reģ. Nr. 40008160704

Rīga, Stabu 63, LV-1011, Baltic International Bank

LV54BLIB1001012648001

